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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 9. 1. 2023 

 

Přítomni MgA. Michálek, Ing. Horníčková, JUDr. Valová, doc. Francán, MgA. Indrák Ph.D., doc. 

Hlavica, prof. Macková, MgA. Petr, Mgr. Pospíchal, Ing. Valentová, MgA. Vodička, Ing. 

Vondráčková 

Omluveni: prof. Medek, prof. Willi 

 

Informace rektora:   

➢ Oběd s předsedou Akademického senátu MgA. Martinem Hrochem Ph.D. – plánovaná 

spolupráce, pozvání na rozšířené kolegium. 

➢ Ukrajinští studenti – čeká se na výzvu z MŠMT. 

➢ Příprava Etického manuálu. 

➢ Účast na klauzurách scénografie. 

➢ Pracovní jednání s předsedou Rady národního akreditačního úřadu s Ing. Robertem 

Plagou – součinnost ohledně dalšího postupu. 

➢ Evakuace – zkouška na rektorátu, na HF proběhla v roce 2018, na DF nebyla, ale mapují 

prostor.  

➢ Financování 4 VUŠ – výzva k jednání s ministrem kultury a MŠMT. 

➢ Setkání s prof. Oslzlým tento týden – roční bilance. Příprava k jednání s žijícími rektory a 

setkání rektora se studenty. 

➢ KUMST – setkání s herním klastrem, spolupráce s p. Kavanem. 

➢ Příprava hodnocení NPO a OP JAK. 

➢ Pracovní oběd s ředitelkou Filharmonie Brno PhDr. Marií Kučerovou. 

➢ Přijatá výzva od primátorky města Brna na člena v poradním sboru ohledně kulturní 

politiky města Brna – setkání během příštího týdne. 

➢ Setkání s rektorem Barešem 18.1. – agenda Bílého domu a právní agenda – o výsledcích 

bude kolegium informováno.  

➢ JAMU TALKS – poděkování pror. Indrákovi a Mgr. Mikulicové za organizaci, výzva 

k účasti a ke konstruktivní zpětné vazbě. 

➢ Schůzky s ČT a ČRo – aktualizace a medializace rámcových smluv. 

➢ VŠMU v Bratislavě – 22.2. schůzka s rektorkou.  

➢ Memorandum s ND – materiál bude k dispozici pro fakulty k vyjádření.  

➢ Jednání s odbory 25.1. 2023. 

➢ Porada k RUV – informace o výsledcích, děkani byli požádáni o delegování účastníků 

z fakult. 

 



Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

Informace kvestorky:  

➢ Dočerpávání rozpočtů z loňského roku na všech součástech.  

➢ Jazykové kurzy – na HF bude projednáno až příští pondělí, na DF souhlasí s jazykovým 

kurzem ve Křtinách za vyšší cenu jednolůžkových pokojů.  

➢ Hodnocení CRP 6.2. ve 12 hod. – účast doc. Chládková, Mgr. Dědová (DF ještě potvrdí). 

 

HF:  

➢ Děkanka se účastní v době od 9. do 13.1. 2023 mezinárodního projektu v Den Haagu 

spolu s MgA. Šikulovou Ambrosi a šesti studenty KHVI. 

➢ Od 16.1. 2023 probíhají na fakultě semestrální zkoušky.  

➢ Od 30.1. 2023 přijímací zkoušky (254 přihlášek). 

➢ OP JAK sdílená tabulka v TEAMs – odesláno v požadovaném termínu. 

 

DF:  

➢ Přijímací zkoušky jsou naplánovány většinou v prostorách na Astorky z důvodu úspor 

energie. 

➢ Od čtvrtka do neděle je fakulta uzavřena, kromě učebny 013. 

➢ V krátkodobém studiu pokračuje osm ukrajinských studentů, náplň studia je zabezpečena; 

ve spolupráci s DF bude pokračovat i ukrajinská pedagožka N. Svidzinska. 

➢ Mgr. et Mgr. Adéla Dědová končí své působení v pozici vedoucí projektové kanceláře DF 

k 28. 2. 2022 

 

Informace pror. Valové: 

➢ S ředitelkou Filharmonie PhDr. Kučerovou začít jednat ohledně problematiky varhan. 

➢ Jednání s Ing. Plagou – žádost o užší zapojování externích vyučujících a jednání o 

uměleckých studijních programech. 

➢ Akreditace – na HF je v jednání Multimediální tvorba, zbývá vypracovat žádosti o 

akreditaci Habilitační a jmenovací řízení a Klavírní pedagogika profesní SP. Na DF je k 

předložení doktorský studijní program.  

➢ Zavést systém spisové služby ohledně akreditačních spisů. 

➢ CRP 18+ ohledně terminologie forem výuky: do 15.1. nutné sdělit jaké formy výuky 

budeme používat: přímá výuka = kontaktní forma výuky nebo vzdálený synchronní způsob 

– stejný čas, jiné místo vyučujícího a studenta. V kombinované formě studia – přímá výuka 

a vzdálený asynchronní způsob výuky prostřednictvím elektronických opor (možné 

využívat pouze jako samostudium). Ve spolupráci s Mgr Prokešem nutno upravit Statut 

JAMU a Studijní a zkušební řád a poté formulace děkanskými vyhláškami, jakou formu a 

kdy lze použít u vzdálené výuky.  

➢ CRP 2023 služby pro studenty – bude svolána porada z fakult (Ing. Polášková, Mgr. 

Dědová).  

➢ Žádost k děkanům k přizvání do jejich kolegia 
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Informace pror. Indráka:  

➢ Web divadel – stránky Divadla na Orlí jsou připraveny, u stránek Studia Marta dořeší 

dodavatel technické záležitosti tento týden a příští týden dojde ke spuštění.  

➢ Web JAMU – s Ing. Kokešem připravujeme návrh řešení tak, abychom před jednáním 

ekonomické komise měli připravené varianty pro realizaci. 

➢ Poděkování děkanům obou fakult a PR pracovníkům fakult za dosavadní pomoc s PR 

agendou rektorátu a se zaškolením kolegy Mgr. Pospíchala. Zároveň tímto považuji tyto 

činnosti za ukončené. Z důvodů vzájemné informovanosti se budou konat koordinační 

schůzky všech managerů PR 1x týdně v rozsahu maximálně 1 h a podle agendy doplněny 

ad hoc o zástupce divadel. 

➢ Erasmus – aktuálně řešíme poměr mobilit a nákladu na ně tak, abychom plnili podmínky 

aktuální grantové dohody programu Erasmus+. Z tohoto důvodu budeme do odvolání 

umožňovat mobility studentům maximálně na jeden semestr. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Dělení DKRVO – poměr kvality a kvantity výzkumných činností fakult za rok 2022 je 

přesně 50/50. Přesná výše dělení na rok 2023 bude určena po zasedání komise FRVČ 

(30.1.) 

➢ V lednu proběhne jednání Ediční rady JAMU – fakulty mohou prodiskutovat počty výtisků 

jejich publikací, které požadují dostávat k dispozici. 

➢ Archivace Fondu umělecké dokumentace – vznikne pracovní skupina pro přípravu 

struktury metadat (prorektoři Indrák a Hlavica, koordinátoři FUD součástí, správce FUD, 

zástupce OVIS). Urgence nahrání zkušebních dokumentů (fotografií) do systému a 

umožnění seznámení se s funkčností systému – podklady dostal A. Záboj již 21.12.  

 

Divadlo na Orlí: 

➢ Divadlo již v plném provozu, doplněna energie v tabulkách. 

➢ Evakuace – zkoušeno několikrát při falešném poplachu, rizikový faktor je reakce publika. 

➢ Omluva z účasti hodnocení NPO. 

 

Informace Astorka:  

➢ Ředitel informoval o posunu v jednání s Teplárnami Brno – byl dohodnut přechod na 

jednosložkovou cenu, což by mělo zabezpečit úspory; Ondra Vodička poděkoval všem 

členům vedení, kteří participovali na vyjednání dohody. 

➢ Pro představu – ubytování na Astorce využilo přes svátky přibližně 40 studentů (převážně 

cizinců), kteří neodcestovali domů. 

➢ Ke konci roku 2022 ukončilo ubytovací smlouvu přibližně 10 studentů (včetně končících 

stážistů), což znamená, že navýšení kolejného nezapříčinilo hromadný odliv ubytovaných. 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 23. 1. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                                verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


